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ACTA NÚM. 9/2023 

 
El dia 26 de juliol de 2023 a les 12:00 hores, a la Casa Comuna de Canillo, es reuneix 
el Consell de Comú en sessió Ordinària, per donar curs a tot allò que sigui convenient 
per a la bona administració de la parròquia. 
 
El cònsol menor dona la benvinguda a tots els assistents a la sessió de Consell tant als 
consellers de Comú, com als mitjans de comunicació presents així com als mitjans que 
estan connectats i a tots els ciutadans que segueixen el Consell per streaming.  
 
L’Hble. Sr. Marc Casal Tomàs dona lectura a l’ordre del dia de la reunió: 
 
1. Acta de Consell de Comú de la sessió del 27 de juny de 2023. 
2. Proposta i aprovació, si escau, de les modificacions de les següents ordinacions de 
la parròquia de Canillo: 
 - Ordinació de Preus Públics 
 - Ordinació Tributària 
3. Proposta i aprovació, si escau, d’una adjudicació de la Comissió d’Obres i Serveis. 
4. Proposta i aprovació, si escau, d’un suplement de crèdit de la Comissió d’Obres i 
Serveis.  
5. Informació i ratificació dels acords de les Juntes de Govern de data  21 i 28 de juny i 
5 i 12 de juliol de 2023. 
 
 
Sota la presidència de l’Hble. Sr. Marc Casal Tomàs, cònsol menor, i amb l’assistència 
dels Honorables membres de la Corporació que es relacionen a continuació:  
 
 
Consellers i Conselleres 
Begoña Rubio Manzano 
Cerni Pol Rossa 
Anna Palmitjavila Martos 
Rafel Casal Carboné  
Albert Torres Babot 
Dolors Cabot Vidal 
 
Ha excusat la seva absència l’Hble. Sr. Francesc Camp Torres, cònsol major,  l’Hble. 
Sr. Miquel Casal Rossell, conseller i  l’Hble. Sra. Elisabeth Font Álvarez, consellera. 
 
Secretària general: 
Meritxell Moya Delgado 
 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
Havent estat convocada degudament aquesta sessió de Consell de Comú, d’acord amb 
el que disposa l’article 21 de l’Ordinació d’organització i funcionament dels Comuns, de 
data 24 de novembre de 2011; 
 
Aquesta sessió serà transmesa per streaming i es procedirà a la seva gravació conforme 
al que disposa l’article tercer de l’Ordinació del 24-12-2021 de modificació de l’Ordinació 
del Comú de Canillo d’organització i funcionament dels Comuns, del 24 de novembre de 
2011. 
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Un cop comprovada l’existència del quòrum perquè pugui ser iniciada, d’acord amb el 
que disposa l’article 22; i de conformitat amb els articles 23.2 i 23.3 de l’Ordinació 
d’organització i funcionament dels Comuns, de data 24 de novembre de 2011; 
 
Es procedeix amb l’ordre del dia establert, exposat a continuació: 
 
 
 
1. Acta de Consell de Comú de la sessió del 27 de juny de 2023. 
 
L’Hble. Sr. Marc Casal demana si hi ha algun comentari o consideració a fer sobre l’acta 
de Consell de Comú de la sessió del 27 de juny de 2023. 

No havent-hi cap comentari al respecte, s’aprova l’acta del 27 de juny per unanimitat. 

 

2. Proposta i aprovació, si escau, de les modificacions de les següents 
ordinacions de la parròquia de Canillo: 
 
L’Hble. Sr. Marc Casal cedeix la paraula al conseller Pol perquè procedeixi amb 
l’explicació de la modificació de l’Ordinació de Preus Públics. 
 
L’Hble. Sr. Cerni Pol comenta que senzillament es tracta d’una actualització de l’IPC 
dels preus de les activitats, que fa el Comú, en quan a serveis i cursets, organitzats des 
de la Comissió de Dinamització Turística i Cultural. Concretament són els extraescolars, 
de després de l’escola, que es realitzen a les tardes. L’any passat no es van actualitzar 
els preus i enguany, pel proper curs que comença al setembre s’actualitzen amb l’IPC 
de principis d’aquest any 2023. 
 
El cònsol menor matisa que la modificació es fa ara i no a principis d’any, perquè són 
preus que es mantenen durant tot el curs escolar, i per tant com ara han finalitzat i al 
mes de setembre tornen a iniciar el curs escolar, troben que és el moment d’actualitzar 
els esmentats preus. 
 
L’Hble. Sra. Dolors Cabot demana si l’IPC va ser del 7,1%? i suposo que l’increment 
serà aquest? 
 
El cònsol menor i el conseller Pol confirmen que és així, es tracta de l’increment del 
7,1% de l’IPC. 
 
No havent cap altra observació, el cònsol menor dona pas a la votació d’aquesta 
proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 
 
 
Seguidament torna a cedir la paraula al conseller Pol perquè procedeixi amb la proposta 
2.2 de l’Ordre del Dia, de modificació de l’Ordinació Tributària. 
 
L’Hble. Sr. Pol procedeix amb l’exposició i comenta que es fa una modificació puntual i 
de bisturí afegint un paràgraf en l’article 44.6 en relació a la restitució de la bonificació 
de l’impost de construcció. És a dir, com tots sabem i s’ha parlat vàries vegades en 
Comissió d’Urbanisme i a les Juntes de Govern quan determinades construccions 
s’autoritzen en determinats usos es pot aplicar la bonificació del 90% sobre l’impost de 
construcció, la qual cosa implica una bonificació important. Fins ara hi havia una petita 
escletxa que no s’havia utilitzat, però perquè no hi hagi problemes es fa aquesta 
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modificació a l’Ordinació Tributària de manera que quan es dona la llicència i abans de 
donar l’ús de l’edificació si es fa una venda d’un terreny en el qual es farà l’edificació o 
la reforma i també de la llicència, aquesta bonificació aplicada del 90%, en els casos 
que s’apliqui, s’haurà de restituir. L’Ordinació ja preveia que aquesta bonificació restituís 
si l’edificació o la llicència es traspassava, es venia o es canviava d’ús a posteriori que 
es donés la llicència d’ús, però no ho feia abans que es donés la llicència d’ús. És amb 
aquest lapse de la construcció de l’immoble o de les obres de reforma i llavors aquest 
paràgraf que s’afegeix és per tenir aquesta cobertura legal i perquè no se’ns escapi 
aquest tema de recuperar la bonificació aplicada en aquests casos concrets.  
 
El conseller Torres diu que ells suposen, també,  que en principi és per a les 
construccions provisionals i per a la venda de projectes autoritzats? 
 
El cònsol menor puntualitza que amb provisional o no provisional, bàsicament tot el que 
està relacionat amb la bonificació del 90% de l’impost de construcció per ús propi o bé 
per ús de venda. Però en totes les casuístiques, siguin o no provisionals.  
 
L’Hble. Sra. Dolors Cabot vol matisar una cosa: la diferencia és que si s’esperava a l’ús 
de la construcció al final de tot es perdia un temps, que igual ja s’havia fet la venda d’això 
en quan s’havia demanat que era per ús propi o per lloguer, posem el cas. Què es 
guanya? En realitat es guanya aquest temps, fins que no s’ha donat el permís de 
construcció o realment quina és la finalitat? Aquest lapsus legal que comenteu que hi 
havia entre mig, a què fa referència? Perquè al final si ja té la construcció i s’ha fet la 
venda, pagarà per la venda, és a dir, si no paga abans o farà després, en un moment 
donat ho farà, no? S’entén el que vull dir? 
 
El conseller Pol diu que fins ara si tu venies una vegada estava construït, doncs, es 
retornava la bonificació, però si tu venies una vegada estaves construint no quedava 
clar i, ara, si es ven  fent la construcció, cal tenir clar que s’ha de tornar la bonificació 
també, és a dir, si es ven abans que s’acabi la construcció. 
 
La consellera Cabot assenteix les paraules del conseller Pol i diu que és, doncs, el 
termini en què s’està construint que no quedava clar que s’hagués d’abonar aquest 
import, perfecte, ja està aclarit. 
 
El cònsol menor afegeix per acabar d’aclarir aquest punt que a la pràctica el que passava 
és que en una parcel.la lliure en la qual demanaven una construcció d’ús propi, doncs, 
gaudien d’una bonificació del 90%, i per tant el propietari de la parcel.la, en aquell 
moment, pagava al Comú de Canillo, però resulta que aquella construcció, fins i tot, 
sense haver-se ni iniciat es transmetia a una altra propietat, per tant, s’entén realment 
que l’ús d’aquella promoció estava destinat a la venda, no estava destinada a l’ús propi 
i simplement s’està aclarint aquest punt perquè no hi hagi dubte d’interpretació  en el 
moment de liquidar aquests impostos, perquè aquesta bonificació només és per l’ús 
propi.  
 
L’Hble. Sra. Dolors Cabot diu que com a mínim podria ser que fos d’ús propi, pel motiu 
que sigui es fa la venda, doncs, per tant ja han de pagar la totalitat i no té el 90% de 
bonificació. Sigui pel motiu que sigui, però així no has d’esperar al final de la construcció 
per tal de poder verificar si això era o no destinat a l’ús propi, perquè en realitat no ho 
era si s’ha traspassat de propietari. 
 
El cònsol menor assenteix a les paraules de la consellera Cabot.  
 
L’Hble. Sr. Marc Casal demana si hi ha alguna consideració més al respecte. 
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L’Hble. Sr. Albert Torres diu que no que ja és el que ha comentat la consellera Cabot, 
que podia haver-hi el cas que entremig es podia vendre amb voluntat inicial o no.  
 
 
El cònsol menor diu que aquest és l’objectiu de la modificació i finalitzat el corresponent 
debat dona pas a la votació de la proposta, la qual és aprovada per unanimitat. 
 
Seguidament es transcriuen les corresponents modificacions d’Ordinacions de Preus 
Públics i Tributària perquè siguin publicades al BOPA per a la seva bona eficàcia 
administrativa: 
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3. Proposta i aprovació, si escau, d’una adjudicació de la Comissió d’Obres i 
Serveis. 

 
El Sr. Cònsol menor cedeix la paraula a la president de la Comissió d’Obres i Serveis. 
 
L’Hble. Sr. Rafel Casal comenta que com bé recordareu al mes de novembre de l’any 
2022, el Comú conscient de les necessitats d’aparcament a la zona de la Muntada, a la 
carretera de Prats, va signar un contracte de lloguer d’un terreny en aquella zona, que 
fa uns 2.000 i escaig metres quadrats. Dins d’aquest Conveni que es va signar, es 
preveia la possibilitat de fer un aparcament i una zona d’esbarjo per la mainada, com 
també l’eixampla de la carretera amb la corresponent voravia. El proppassat dia 12 de 
juliol va tenir lloc l’obertura de plecs per l’adjudicació d’aquestes obres. Es van presentar 
dues empreses: COPSA i PROGEC, la primera amb un pressupost de 312.147,88 € i la 
segona de 369.346,44 €. Per aquest motiu es proposa adjudicar-ho a l’empresa COPSA, 
ja que és l’empresa més econòmica i dins de les previsions que teníem, per la realització 
de l’eixampla de la carretera a la zona de la Muntada, de la construcció d’un aparcament 
que cobriria les necessitats d’aquella zona, hi cabran entre 25-30 places d’aparcament, 
serien com a dues feixes en aquest terreny, i a la part de sobre hi hauria la previsió de 
fer un pum track i el Departament de Joventut i Esports ja s’està ocupant de treure a 
concurs la realització d’aquest pum track. 
 
El conseller Torres demana si amb els 312.147,88 € estan parlant només de la part de 
l’aparcament? La part de les bicicletes és a part? 
 
El conseller Rafel Casal assenteix i diu que es tracta, tal i com ha dit el Sr. Torres, 
d’efectuar dues plataformes, a diferents nivells, el que és l’aparcament aniria a nivell de 
la carretera i quedaria un aparcament una mica en pendent, perquè en aquella zona la 
carretera ja es troba una mica en pendent, l’eixampla de la voravia amb tots els treballs, 
l’aparcament, amb els murs que hi pugui haver, i la plataforma de sobre que és més 
plana per ubicar-hi a posteriori el pum track. Inclou totes les obres menys el pum track i 
tampoc l’asfalt de la zona de l’aparcament que no està inclòs en aquest import. L’asfalt 
d’uns 1.000m2 es pot anar entre 35.000-45.000 € de la zona de l’aparcament.  
 
L’Hble. Sra. Dolors Cabot comenta que ells van deixar dit i demanat que en aquesta 
zona es pogués arribar, l’abans possible, a un acord amb els veïns i veiem que finalment 
es poden començar les obres. Era un punt negre de la parròquia, delicat, perquè es 
baixava des de Prats i el Forn, i era una zona transitada i amb bastanta problemàtica de 
pujada. Per tant, penso que a nivell d’aparcament es donarà resposta al veïnat i en 
principi agraïm que s’hagi tirat endavant i que s’hagi posat en marxa l’obra. De tota 
manera m’agradaria saber quan es preveu que s’iniciïn les obres, perquè ara en ple mes 
d’agost no crec que es comenci res, suposo que serà de cara al mes de setembre-
octubre? 
 
L’Hble. Sr. Rafel Casal comenta que les obres començaran tot just després de Meritxell, 
inclús, potser, el que és el buidat de les terres igual comencen abans, perquè l’empresa 
ens va dir que començaven la darrera setmana del mes d’agost, a més és l’empresa 
que està treballant en l’eixample de la carretera d’una mica més amunt de la carretera 
de Prats, i per això segurament el desmunt el començaran una mica abans, cap a finals 
del mes d’agost. Per tant, l’obra començarà després de Meritxell i hauria d’estar 
finalitzada cap a finals d’any. També comentar un detall d’aquesta obra, que els murs 
de sosteniment de les feixes es faran amb pedra petita i no amb mur de maçoneria 
tradicional, ja que és una zona que tindrà bastant impacte i es va considerar escaient 
fer-los amb pedra petita.  
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El conseller Torres demana que serà, doncs, com si fos la pedra d’una casa? 
 
El conseller Rafel Casal assenteix a les paraules del Sr. Torres. 
 
La consellera Cabot diu que tindrà menys impacte i si em permeteu dir, crec que serà 
positiu, ja que visualment serà com una façana d’un edifici i per tant donarà un impacte 
més petit.  
 
L’Hble. Sr. Rafel Casal diu que quedarà més integrat a la zona, perquè els murs d’un 
cantó i de l’altre estan fets amb pedra petita, és pedra seca, però bé, ara, aquesta és 
impensable i seria un aplacat de pedra a sobre, com diu el Sr. Torres seria un mur que 
per la part de dintre hi hauria formigó i el ferro corresponent i a la part de davant hi hauria 
la pedra.  
 
Finalitzat el debat, el cònsol menor dona pas a la votació d’aquesta proposta, la qual és 
aprovada per unanimitat.  
 
Seguidament, es transcriuen els corresponents informes del Departament d’Obres i 
Serveis i d’Intervenció per la construcció d’un nou aparcament a la carretera de Prats: 
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4. Proposta i aprovació, si escau, d’un suplement de crèdit de la Comissió d’Obres 
i Serveis. 

 
El Sr. Cònsol menor cedeix la paraula a la president de la Comissió d’Obres i Serveis. 
 
L’Hble. Sr. Rafel Casal procedeix dient que, com tots recordarem, quan vàrem aprovar 
el pressupost, a principis d’any, de l’exercici 2023, a la partida de la treta de neu es va 
votar un pressupost, si bé recordo, de 60.000 €-65.000 €. Dins d’aquest pressupost hi 
ha un parell o tres de mesos que s’hi carrega la treta de neu dels mesos de gener, febrer 
i març. Es van carregar aquests imports en aquesta partida i aquesta s’ha vist afectada 
degut a la treta de neu d’aquests mesos, quedant un saldo, poc més o menys, de 12.000 
€. Nosaltres, a l’inici, teníem un pressupost de 100.000 €, que és la mitja que es va 
gastant per la treta de neu, darrerament, aquest import es va retallar i per tant, ara, ens 
trobem en el moment de treure el nou concurs per la treta de la neu perquè, com bé 
sabeu, ja ha finalitzat aquest any, ja que era per a 4 anys, més 2 anys, i ens troben que 
no hi ha diners suficients per poder treure aquest concurs. I per tant, es tractaria de votar 
aquesta proposta per augmentar aquesta partida amb un import de 50.000 €, que 
provindrien d’una altra partida: edificis comunals, reduint-la i passant aquests diners a 
la partida de treta de neu per permetre’ns treure el nou concurs abans comentat.   
 
El cònsol menor vol recalcar que  el pressupost general del Comú no incrementarà, sinó 
que, com ha dit el Sr. Rafel Casal, es traspassarà diners d’una partida, que s’espera que 
d’aquí a finals d’any, hi hagi una insuficiència superior d’euros, i per tant la traspassaríem 
a aquesta partida de treta de neu per treure el nou concurs. No hem d’oblidar que a 
principis de desembre, a Canillo, poden arribar a tenir alguna nevada i per tant s’ha de 
tenir el nou concurs adjudicat per fer front als treballs de treta de neu. Evidentment, com 
totes les adjudicacions el pas previ és tenir la dotació suficient de diners per poder treure 
el concurs. De moment es faria la dotació dinerària, i posteriorment en un altre Consell 
de Comú es presentaran els plecs de bases pel concurs i posteriorment l’adjudicació.  
 
L’Hble. Sr. Torres diu que s’ha de fer, però que el plec de bases sí que al proper Consell 
s’haurà d’aprovar perquè sinó després tot es fa tard.  
 
El cònsol menor diu que aquest matí ha parlat amb el cap del Departament d’Obres i té 
coneixement de que ja té embastada una proposta i a les properes Comissions us la 
presentarà, per tal que en el proper Consell de Comú es pugui adjudicar el concurs per 
tal d’arribar a termini, abans de la primera nevada.  
 
L’Hble. Sr. Rafel Casal comenta que en vàries reunions de seguiment i comissions s’ha 
parlat d’aquest tema i avui simplement plasmem el que ja se us havia explicat i en la 
propera Comissió ja estarà feta la proposta i us la presentarem. No hi haurà massa 
canvis de l’últim.  
 
Finalitzat el corresponent debat, l’Hble. Sr. Marc Casal dona pas a la votació de la 
present proposta, la qual és aprovada per unanimitat.  
 
 
Seguidament es transcriu el corresponent informe favorable d’Intervenció, així com 
l’Ordinació que es publicarà al BOPA per la seva bona eficàcia administrativa: 
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5. Informació i ratificació dels acords de les Juntes de Govern de data  21 i 
28 de juny i 5 i 12 de juliol de 2023. 

 

L’Hble. Sr. Marc Casal demana si hi ha alguna consideració a fer de les Juntes de 
Govern. 

La consellera Dolors Cabot comenta que a l’acta de Junta de Govern del 21 de juny hi 
ha dues curses que s’han fet, una del 8 al 9 de juliol i l’altra el 26 i 27d’agost, i es tracta 
de dues curses que han tingut subvenció per part del Comú, una de 18.000 € i l’altra de 
7.000 € i de la del 8 i 9 de juliol m’agradaria saber quin impacte ha tingut, com ha 
funcionat, i quin raport fem des del Comú, ja que ha rebut una subvenció. Es preveia 
600 inscripcions i m’agradaria saber una mica el nivell de satisfacció podem tenir.  

La consellera Anna Palmitjavila comenta que els dies de la prova va sortir tot molt bé, 
va anar tot rodat, la gent estava molt contenta i està previst fer a principis d’agost una 
reunió amb l’organització per fer el retorn de la cursa i saber ben bé l’impacte que hi ha 
hagut i al 100% com ha anat la mateixa. No obstant, a trets generals va anar tot bé i la 
gent estava molt contenta.  

La consellera Cabot demana si aquesta va ser l’Olimpus Race? 

La consellera Palmitjavila assenteix. 

L’Hble. Sra. Cabot comenta que pel que ella va veure i pel que m’ha arribar a nivell de 
sensació, perquè tampoc tinc dades, és que hi havia bastanta gent que hi havia vàries 
proves i no sé si a nivell de circulació va afectar una mica, als aparcaments, espais com 
aquests. S’ha de veure el retorn, al final quina valoració s’ha fet? No solament de la 
cursa, dels promotors de la cursa, perquè ells poden estar molt satisfets, o de la gent 
sinó també nosaltres saber com ha anat amb el sector comercial, turístic, és a dir, saber 
si realment aquestes proves són un valor afegit.  

La consellera Palmitjavila contesta que a nivell, nostre, del Comú, tant circulació com 
els departaments afectats no va haver-hi cap inconvenient, perquè finalment la circulació 
no es va tallar en cap moment, sinó que simplement en l’encreuament de Sant Joan de 
Caselles es feia parar un moment als cotxes i tota la resta no va estar afectada. I per la 
resta de Departaments no va haver-hi res fora de la normalitat i tot va estar correcte. A 
nivell turístic, no tinc les dades concretes encara, però sí que va haver durant aquest 
cap de setmana un moviment considerable.  

El cònsol menor afegeix, que el dissabte que va estar ell personalment davant de Casa 
Comuna, l’organització va haver de limitar els participants, si recordo bé a 600, perquè 
va tenir una demanda molt superior, però realment davant del Comú no hi havia 600 
persones sinó que hi havia un miler almenys, entre participants i acompanyants. 
L’impacte per la parròquia durant aquest cap de setmana ha estat important i pel que fa 
a la circulació no vàrem tenir cap incidència, el Servei de Circulació no ens va transmetre 
res i pràcticament totes les proves es van realitzar a la muntanya. Eren punts puntuals, 
com deia la consellera Palmitjavila, que s’havia de creuar la carretera. De totes maneres 
quan tinguem més dades ja us farem el retorn en la propera Comissió. 

La consellera Cabot diu que com després hi haurà l’altra prova, al mes d’agost, si us 
sembla bé, podem fer un rapport final de com han anat les dues proves, per saber com 
s’han valorat a nivell d’impacte des del Comú. 
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La consellera Cabot procedeix amb l’acta de la Junta de Govern del 28 de juny, parla de 
la contractació d’una persona amb caràcter d’urgència, d’una administrativa pel lloc de 
front Office, i demano si es tracta de Tràmits? Si tornem a incrementar plantilla i la 
contractació va del mes de juliol al mes de novembre, desconec si és una feina puntual 
o quelcom que hi haurà una continuïtat? Ho desconec. 

El cònsol menor aclareix que es tracta d’un punt del Departament de Dinamització 
Turística i Cultural, i aquesta persona estava destinada a l’oficina de Turisme de Soldeu, 
i el període de contractació que comentava, Sra. Cabot, coincideix amb el període 
d’obertura de l’oficina de Turisme de Soldeu. 

La consellera Cabot agraeix els aclariments del cònsol menor, perquè no veia clarament 
a on anava destinada aquesta administrativa. Prossegueix, també al Departament de 
Dinamització Turística i Cultural que hi ha un concurs que es va fer amb caràcter 
d’urgència per valorar els hàbits de les visites del Pont Tibetà i del Mirador del Roc del 
Quer, s’adjudica a HAMILTON INVESTIGACIONS ESTRATÈGIQUES D’ANDORRA i 
després altres empreses més, tres, però no posa l’import d’aquestes i m’agradaria que 
consti si us plau. 

El conseller Pol diu que li consta que va passar per Comissió i que estan assabentats, 
que van tenir al davant l’informe, però ja els hi farem arribar si el volen un altre cop. 

La consellera Cabot diu que no posen res en dubte, però a l’acta no hi figuren aquests 
imports de la resta de licitants com s’acostuma sempre a fer-los constar i crec que per 
transparència han de figurar els imports d’aquestes altres empreses que es van 
presentar.  

El cònsol menor diu que pren nota al respecte i es farà la correcció corresponent i 
incorporem tota la documentació de les altres empreses presentades, ja que per regla 
general normalment hi figura, segurament és descuit de l’acta d’aquella Comissió que 
no es reflexa en l’acta de Junta.  

La consellera Cabot diu que no passa res, que simplement és que hi figurin aquestes 
dades perquè hi hagi una valoració de les altres empreses.  

El conseller Pol puntualitza que el concurs guanya per diferents criteris, sobre el plec,  
no només per l’econòmic, és a l’informe d’adjudicació on hi consta tota la informació, 
però que està d’acord en posar tots els imports, tot i que depenent dels percentatges 
que es dona als imports i depèn dels altres criteris també pel guanyador de la licitació.  

El conseller Torres diu que hi figuri l’informe d’intervenció. 

El cònsol menor es reitera que posaran els punts necessaris per aclarir aquesta licitació, 
tant de les empreses que es van presentar com les puntuacions que van obtenir.  

La consellera Cabot diu que normalment quan hi ha una licitació d’aquest tipus si és per 
import i guanya per import, doncs ja seria correcte, però si no fos per import que fos per 
un altre motiu, s’especifica i en principi queda detallada la motivació que ha donat a 
entendre. Però aquí, clar, no podem valorar res perquè no hi figura cap import, ni cap 
estudi, ni una referencia de la licitació que ens doni a entendre que ha guanyat, en 
aquest cas, HAMILTON. 

El cònsol menor diu que com deia el conseller Pol aquesta informació es passa a la 
Comissió de Dinamització Turística i Cultural, amb tota la informació de l’adjudicació, 
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però de totes maneres perquè no hi hagi cap dubte amb aquesta adjudicació s’inclourà  
a l’acta els imports i les puntuacions finals. 

La consellera Cabot contesta que com ho vegin més factible, però que li agradaria que 
hi constés i es vegin les diferents aportacions que hi ha hagut.  

L’Hble. Sra. Dolors Cabot comenta que a l’acta de la Junta de Govern del 5 de juliol a 
Finances, s’ha adjudicat a AGTIC SLU els treballs d’avaluació de la situació de 
l’administració electrònica, l’anàlisi de la situació interna de tot el procés. És un primer 
pas, nosaltres agraïm que s’hagi tingut en compte, perquè tant el Sr. Torres com jo fa 
temps que demanem que hi hagi un anàlisi dins dels procediments i de la situació i 
pensem que és començar a veure, valorar i facilitar eines per tal de millorar tot el 
contingut electrònic dins l’Administració de Casa Comuna. Ens afegim i agraïm aquest 
pas que s’ha fet endavant en aquest aspecte. 

El cònsol menor diu que li consta que pel que respecta aquest punt ja van poder parlar 
amb el Sr. Cònsol i amb la interventora delegada, que és la persona que ha gestionat 
tot aquest procediment. L’objectiu amb l’empresa ACTIG és valorar una mica com estem 
a dia d’avui en base a l’administració electrònica, per quina raó? Es va fer un 
procediment aproximadament al 2016, on es va començar a implementar l’administració 
electrònica, aquesta ha anat sent gradual, cada vegada a més, però ho hem fet de forma 
interna des del Comú. Serem el sisè Comú que farem aquesta feina, pràcticament tots 
els Comuns ja tenen aquesta feina realitzada i nosaltres serem el 6è en afegir-nos a 
aquesta anàlisi. Si no m’equivoco, el Consell General i Govern també ho tenen adjudicat 
i estan en el mateix procés, per tant aquí és veure tots aquests anys que hem anat 
implementant l’administració electrònica de forma interna. Veure si estem complint a 
nivell normatiu i veure quines millores es poden aplicar, analitzar bé si els fluxos estan 
funcionant correctament, amb això m’estic avançant una mica, això seria la fase de 2, 
l’anàlisi de fluxos i llavors la fase 3, l’avaluació continuada bàsicament pel compliment 
normatiu. És a dir, a dia d’avui som el Comú que tenim més administració electrònica 
implementada, som els tenim més tràmits online que els ciutadans poden realitzar des 
de casa seva, però com dèiem ho hem fet d’una manera interna, per tant, crec que 
aquesta fase que estarà acabada a finals del mes de setembre aproximadament, ens 
ajudarà molt a saber en quin estadi estem, sobretot si estem complint normativament i 
veure també quines millores podem aplicar tant a BackOffice, dins del Comú, perquè la 
feina sigui més fàcil i més eficient, com al front Office, de cara al ciutadà, doncs, que per 
aquest també sigui més fàcil i més entenedor poder realitzar aquests tràmits via online. 
Crec que serà un bon anàlisi i eina, per tal de continuar amb l’administració electrònica 
i probablement la fase 3, que abans comentava, que és l’avaluació continuada, ja no 
serà aquest mandat, segurament serà el següent perquè no hi haurà temps, però crec 
que és una part important per no trobar-nos com a dia d’avui, que internament s’està 
fent tota una feina però no tenim una empresa especialitzada en aquest sector que ens 
estigui avaluant de forma continuada i assessorant en el procediment. Tot el que és 
l’administració electrònica està canviant molt ràpidament, cada vegada és més 
complexa a nivell comunal per poder-ho fer amb mitjans propis i vista l’experiència 
d’aquesta empresa tant en administracions públiques d’Andorra com en administracions 
a l’estat veí, creiem que era un punt important a fer a dia d’avui per tenir una foto i una 
anàlisi realment de com estem, cap a on hem de continuar i de quina manera. 

La consellera Cabot comenta que agraeix que sigui així, perquè nosaltres fa molt de 
temps que diem que feia falta aquesta anàlisi intern i extern que ens puguin assessorar 
i buscar vies per tal que de vegades, i sobretot internament, en un departament es fan 
treballs d’una manera, i no vull dir que es facin malament, però si homogeneïtzem 
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procediments entre tots els departaments i unifiquem les feines entre tots serà un gran 
pas i avançarem tots plegats per tal que inicialment aquesta anàlisi i sigui el més 
aprofitable possible per tots i en general pel Comú de Canillo i evidentment això 
repercuteix en el ciutadà perquè al final aquest és qui gaudirà d’una millor o major 
estructura interna per donar facilitats i això és la voluntat que hem tingut des de l’inici 
del mandat tant el Sr. Torres com jo mateixa. I agraeixo que finament es destinin uns 
diners en aquest aspecte. Esperarem aquesta anàlisi i anirem avaluant tots junts i 
veurem la 2a i 3a fase a on ens porten.  

El cònsol menor afegeix que li sembla que també van parlar en la reunió que van 
mantenir que hi haurà també una segona adjudicació a una altra empresa especialitzada 
d’anàlisis de procediments, és a dir, a dia d’avui, som conscients que el Comú de Canillo 
i la parròquia de Canillo en aquests darrers anys ha crescut molt, per tant l’administració 
del Comú també ho ha fet i cada vegada és més complexa i per aquest motiu creiem 
que també és important fer una anàlisi de procediments interns perquè actualment ens 
trobem amb sol·licituds que poden ser objecte de varis departaments i s’està fent la feina 
com es feia molts anys enrere d’una manera més manual, parlant entre departaments, i 
aquí el que es vol és fer una 1a fase amb una altra empresa que farà l’anàlisi de tots els 
procediments i veure quins tenim i com els podem millorar, optimitzar. Bàsicament, 
després, la 2a fase, l’objectiu d’aquesta segona empresa que faria l’anàlisi és crear i fer 
la proposta dels nous fluxos perquè siguin més eficients. Estem d’acord que l’objectiu 
final és facilitar la feina dels treballadors del Comú, optimitzar-la, i aconseguint aquests 
dos punts, qui es veurà més beneficiat serà el ciutadà, ja que els seus tràmits, el dia a 
dia, i la comunicació amb el Comú serà molt més efectiva i ràpida. Per tant, aquest seria 
l’objectiu d’aquests 2 anàlisis. Un cop tinguem aquesta visió general, que pel que 
respecta a la fase de la 2a empresa, ens anem al mes de desembre, per tant la 
implementació de totes aquestes millores s’hauran de valorar en el proper mandat. Però, 
almenys es deixarà una feina d’anàlisi feta i el proper consolat podrà començar a 
optimitzar-ho tot. 

La consellera Cabot demana, ja que s’ha tractat aquest punt si a Tràmits encara s’està 
fent la cita prèvia? ja que soc coneixedora i conscient que no per a tothom és més fàcil 
tota la digitalització que hi ha de l’Administració. Hi ha un segment de la població que li 
és complicat i que a la vegada que s’ha acabat la pandèmia es podria agilitzar o tenir 
algunes persones d’atenció, que igual ja crec que s’està fent en certs moments, de que 
encara que no hi hagi aquesta cita prèvia se’ls atengui i se’ls hi doni resposta, perquè 
no tothom ho pot fer mitjançant cita prèvia, ja sigui per l’edat, per alguna situació 
personal, per d’altres motius, i és important que no se li tanqui la porta de l’administració 
pública. Tot i que ja sabem que cada vegada més serà tot molt electrònic, via internet i 
amb demanda de cita prèvia, però si es dona aquesta possibilitat al ciutadà jo crec que 
ho agrairan, i sobretot no dir-li, perquè jo ho he sentit estan a Tràmits, no té cita, torni 
demà o demani cita prèvia, perquè no és la nostra funció. La nostra funció és atendre al 
ciutadà el màxim de bé i àgil possible.  

El cònsol menor diu que la cita prèvia s’ha mantingut bàsicament per una organització 
interna del Departament, perquè com dèiem la població de Canillo ha crescut molt, per 
tant el volum de tràmits també creix dia rere dia, llavors la cità prèvia es manté però 
també es dona cita prèvia si fan una trucada telefònica i si venen sense cita prèvia també 
se’ls hi atén, no hi ha problema. L’únic inconvenient si venen sense cita prèvia és que 
potser en aquell moment estan tots ocupats i s’han d’esperar i aquest temps d’espera 
és una mica més llarg que si s’hagués fet amb cita prèvia coordinat. Però actualment 
s’està atenent amb i sense cita prèvia. 
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La consellera Cabot agraeix els aclariments del cònsol menor i comenta que d’aquesta 
acta de Junta de Govern no té més dubtes i passaria a la darrera, a la del 12 de juliol. 
Vaig comentar a la Comissió de Medi Ambient i Agricultura, que és on se’ns va explicar, 
el conveni entre el Comú d’Encamp i el Comú de Canillo per la gestió de la deixalleria. 
Sé que és un conveni d’una durada d’un any, però ja que només és d’un any perquè 
finalitzava, ara, el lloguer, l’any que ve, doncs, m’agradaria que de cara a un futur com 
a mínim es plantegessin algunes modificacions. Per exemple, el conveni es fa entre 
ambdós comuns, però el lloguer el té el Comú d’Encamp, m’agradaria que a les 
pròximes negociacions es posés que el lloguer fos a mitges, perquè hem passat de tenir 
el 30% del cost d’aquesta deixalleria al 50%, per tant, ja són parts iguals, ja que s’ha tret 
tota la part del Pas de la Casa, que abans estava inclosa aquí, per tant pagàvem menys 
des de la Corporació Canillenca, perquè teníem menys volum de deixalla. Però, ara ja 
s’ha equiparat i estem al 50%-50%, entenc que aquest lloguer es podria fer les dues 
parts amb el propietari i no que tinguem que passar a través d’un conveni amb el Comú 
d’Encamp i que Canillo depengui de que ens enviïn les factures de tot el que es passi 
des del Comú d’Encamp. Si som a mitges, doncs, fem el conveni a mitges, amb la 
propietat, amb el lloguer, amb Feda, o amb qui sigui. És una reflexió en veu alta, penso 
que aquesta és d’una durada d’un any i després l’altra reflexió és que l’espai on està 
ubicada actualment la deixalleria poder no és el més adient per aparcar i per poder tenir 
carrega i descarrega al davant, perquè està al mig de la carretera general, en dues vies 
d’avançament i bé demano si es pogués valorar la possibilitat de si la ubicació d’aquesta 
deixalleria és la més adient, que potser ja no ho farà aquest Comú, però posar-ho sobre 
la taula. 

El cònsol menor donant resposta als comentaris de la Sra. Cabot, pel que fa a la primera 
part que és el Comú d’Encamp qui negocia directament amb la propietat, és perquè la 
propietat del local es troba a Encamp i aquesta volia negociar directament amb el Comú 
d’Encamp, suposo que per garanties de cobrament i simplement es respecta la voluntat 
de la propietat del local. I pel que fa a l’increment que nosaltres pagàvem abans el 30% 
i actualment estem al 50%, és perquè quan el Comú d’Encamp pagava el 70% i el Comú 
de Canillo el 30% era perquè es va fer en base al càlcul de la quantitat de deixalles que 
s’aporten i, evidentment, com que el Comú d’Encamp també l’utilitzava per donar servei 
al Pas de la Casa, la quantitat de deixalles aportades a la deixalleria comunal conjunta 
amb Encamp era molt superior per part d’Encamp que de Canillo. Actualment el Comú 
d’Encamp ja té una deixalleria pròpia al Pas de la Casa i per tant, ara, només té les 
deixalles directament de la població d’Encamp. Per aquesta raó ens van fer la proposta 
de fer-ho 50%, Encamp, i 50%, Canillo, ja que els volums dels 2 Comuns són similars. 
De totes maneres tenim les dades del volum que s’aporta a la deixalleria comunal i pel 
que ens va comentar el nostre Departament de Medi Ambient el repartiment del 50%-
50% és correcte i raonable. I finalment pel punt que comentava de la ubicació de la 
deixalleria es tractaria d’un tema de més reflexió a llarg termini, si en algun lloc es pot 
trobar alguna altra ubicació, però jo crec que el que no s’hauria de perdre és el concepte 
de compartir la deixalleria amb el nostre veí, Encamp, perquè finalment estem parlant 
de sinergies econòmiques, en les quals podem compartir un sol punt amb ells, i que 
aquest punt per a nosaltres és proper, situat just després del Torrent Pregó i després 
d’on s’acaba la parròquia d’Encamp i ells el tenen, també, per la part superior del seu 
límit de parròquia, llavors, si mai s’hagués de canviar la ubicació s’hauria de valorar la 
proximitat per part d’ambdues parròquies, perquè el que no s’hauria de fer és duplicar 
serveis. En el seu moment, quan es va fer, va ser una bona proposta de compartir 
deixalleria amb la parròquia d’Encamp, em consta que Ordino i la Massana ho han fet 
fa poc, per tant crec que el concepte s’ha de mantenir i si finalment es decideix canviar 
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la ubicació s’ha de trobar una zona que convingui ambdues parts. A data d’avui, no s’ha 
parlat amb el Comú d’Encamp d’aquest tema i no s’ha plantejat, si s’ha de fer es veurà 
en un futur.  

La consellera Cabot diu que al tractar-se d’un lloguer per un any, per tant tenim temps 
per a veure que és el més adient. És una reflexió en veu alta i torno a dir que en cap 
moment he qüestionat res, ja que per a mi mancomunar els serveis és adient i bo i així 
es va fer en el seu moment i penso que tot el que es pugui compartir i eliminar despeses 
i gestions duplicades em sembla coherent i no ho poso en qüestió, el que sí demano és 
que crec que el propietari no ha tenir dubtes en les garanties de cobrament per part del 
Comú de Canillo, en tot cas entenc que ell podia està més tranquil que es fes a Encamp, 
ja que era una prova i un inici del projecte. Avui això ja ha canviat, el projecte s’ha 
consolidat i per tant penso que es podria establir que els dos comuns fossin les parts 
arrendadores, no haver de passar a signar a part. Bé, tot això ja es veurà, enguany és 
d’aquesta manera i a partir d’aquí només dir que per la nostra part el fet de mancomunar 
és una de les molt bones coses que hauria de fer l’administració pública per tal de minvar 
les despeses que de vegades es generen per duplicat o triplicat. Estaríem d’acord.  

Després hi ha un altre punt referent a la sol·licitud d’una tirolina que demana Urbanisme 
d’ENSISA per tal de d’una necessitat, segons ens va comentar el Sr. Pol, i està aprovada 
com d’interès públic, demano que al tractar-se d’una sol·licitud d’interès públic no 
necessita una valoració d’intervenció? 

El conseller Pol puntualitza que no és la tirolina pròpiament sinó que és un complement 
de la mateixa, és un sistema de remuntar càrregues i material i que és paral·lel a la 
tirolina de dalt del Forn. Això començant pel què és, i contestant a la seva qüestió, 
intervenció entenc que és per temes de finances o associats amb gestió pressupostària 
i això és més quelcom de consideració política i de l’ús i de la necessitat d’equipament i 
dels requisits que aquesta reforma pugui tenir a nivell de medi ambient o d’obres. Ho 
parlarem amb els tècnics, però no li veig ara la intervenció a quin nivell hauria d’intervenir 
en aquest certificat.  

L’Hble. Sra. Cabot diu que creu que quan es tracta d’interès públic i vol dir que està fora 
de la normativa habitual d’adjudicació o de l’acceptació de la sol·licitud, doncs, encara 
que sigui d’interès públic hauria d’haver-hi una nota d’intervenció, perquè està dins de 
les potestats, bé com ho dubto, per aquest motiu faig la pregunta, és a dir, si no cal no 
passa res, però en tot cas si és necessari que es pugui incloure. No es qüestiona res. 

El cònsol menor comenta que el que faran davant del dubte és parlar amb l’interventor, 
però jo crec francament que no és necessari perquè, basant-me una mica en les 
funcions de l’interventor, aquest ha d’estar al corrent i ha d’emetre informes d’intervenció 
sempre que les despeses o moviments de diners siguin interns del Comú. En aquest 
cas és una instal·lació que fa un extern fora del Comú i tinc els dubtes que l’interventor 
hagi d’emetre cap informe o nota al respecte. Crec, que amb això quedaria respost, però 
per tenir la màxima seguretat parlarem amb l’interventor que ens ho ratifiqui i que a la 
propera Comissió en pugueu parlar.  

La consellera Cabot comenta que amb la mateixa resposta que vostè m’ha donat em 
causa a mi l’efecte, és a dir, sempre que hi ha intervenció és perquè hi ha moviments 
de diners o de traspassos financers, però clar la consulta hauria de ser que com es 
passa com a interès públic, aquesta instal·lació, doncs, aquest interès públic estigui 
justificat, si és necessari, sinó no passar res. 
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El cònsol menor diu que en resposta a l’interès públic sinó m’equivoco, Sra. Cabot, és 
un tema purament urbanístic, és a dir, quan hi ha aquests tipus d’instal·lació, si no 
recordo malament, amb la nova Llei hi ha dues vies: l’ordinària i la d’interès públic, llavors 
amb aquesta darrera sí que hi ha un període d’exposició pública depenent de la tipologia 
d’instal.lació que s’hagi de fer. Però en referència a l’interventor ja li comentava abans 
que al no haver-hi cap tipus d’implicació econòmica per part del Comú, crec que les 
funcions d’intervenció no hi entrarien aquí dins. 

La consellera Cabot diu que no es tracta de molestar al President de la Comissió que 
suposo que ha fet els tràmits adients, però com hi ha aquesta valoració puntual que 
s’escapa de la normativa ordinària és valorar si realment era necessari. 

El conseller Torres comenta que a la mateixa acta de Junta de Govern del 12 de juliol 
s’acorda enviar una carta al Ministeri d’Ordenament Territorial, on se li demana que 
pagui les proteccions de la carretera del Coll d’Ordino, les despeses derivades d’aquests 
treballs, per import de 358.000 €. Nosaltres, primerament, ens alegrem que es demani 
això a Govern, perquè ja fa dies que diem que en aquest sector, i ja ho hem dit moltes 
vegades en Comissió, que això és una carretera que l’origen no va quedar ben acabada 
i ara celebrem que aquestes proteccions que fa molts anys que s’havien d’haver fet i 
que jo crec que les havia de pagar Govern, ja des de l’inici, i sobretot si fem un 
comparatiu amb les altres parròquies, també ho hauria de pagar Govern, però bé, ara, 
no entrarem al detall. En tot cas el que sí que ens alegrem és que es faci aquesta carta, 
estem parlant de 358.000 €, esperem que el Govern acabi pagant això, però ens 
agradaria també que aquesta carta es transmetés una còpia als consellers generals 
elegits a la parròquia de Canillo, ja que no hi ha prou que el Comú de Canillo i el Govern 
d’Andorra tingui aquest contacte, sinó que crec que els consellers generals de Canillo 
han de saber que el Comú de Canillo ha demanat això al Govern d’Andorra.  

El cònsol menor donant resposta diu que els consellers generals probablement ja estan 
assabentats, perquè tenim reunions periòdiques amb ells, precisament dilluns vinent en 
tenim una, per tant el contacte amb ells hi és assidu i parlem de temes tant parroquials 
com nacionals. Ja valorarem si s’ha de fer amb el Sr. Cònsol i si s’ha de fer de forma 
escrita, ja que no crec que sigui la millor manera de comunicar-nos amb els nostres 
consellers. Jo crec que la millor manera és com estem procedint a dia d’avui, s’estan 
fent reunions periòdiques, parlem i compartim les coses amb ells i evidentment ens 
ajudem entre nosaltres. És a dir, a l’igual i tal com hem fet, ara, que s’ha aprovat d’enviar 
una carta al ministeri, també es fa una trucada prèvia explicant la situació i posant en 
antecedents al ministre en qüestió que es destina aquesta carta. Per tant, nosaltres 
sempre ens preocupem que els nostres consellers estiguin assabentats de les trameses 
que es fan a Govern i de les demandes que també es fan o bé de les inquietuds 
diguéssim a nivell nacional. No crec que haguem d’arribar a l’extrem d’enviar una carta 
als nostres propis consellers quan ja hi tenim una relació continuada.  

L’Hble. Sr. Torres diu que haurien d’estar informats els consellers de la parròquia de 
Canillo, que el Comú de Canillo ha enviat aquesta carta i haurien de tenir una còpia. 

El cònsol menor diu que ja li està contestant, Sr. Torres, que ja hi estan assabentats i 
sinó ho estan d’aquesta en concret, perquè no recordo si se’ls hi ha parlat o no, el dilluns 
estaran informats, perquè em reitero en que nosaltres ens veiem assíduament tant amb 
els consellers, com amb els ministres de Canillo per compartir les inquietuds de la 
parròquia. Jo la darrera vegada no vaig poder estar present, però a d’altres sí que ho he 
fet i la propera és el proper dilluns. Aquestes reunions que es mantenen és perquè ells 
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ens puguin donar la seva opinió i parlar, si escau, també, amb els ministres 
corresponents. 

El conseller Torres demana que han de suposar que la informació es dona a tots els 
consellers elegits a la parròquia de Canillo? 

El cònsol menor puntualitza que ells es veuen amb els seus consellers generals.  

El conseller Torres diu que quedi clara quina és la seva voluntat. 

La consellera Cabot vol fer un matís i comenta que quan el Sr. Torres parla d’aquesta 
carta, jo crec que la voluntat és que ells estiguin informats, nosaltres desconeixem 
aquestes reunions que vostès tenen assíduament amb els consellers o no. Només és 
perquè tal i com ara s’ha fet aquesta gestió prop de Govern, per tal de demanar la 
possibilitat del pagament d’aquesta zona que s’ha de millorar, pot haver-hi d’altres 
indrets, com la Cascada de Moles que també queda a la memòria que està pendent de 
veure quines actuacions es fan. Jo crec que Govern vol fer alguna actuació i bé, si vostès 
van parlant i aquesta assiduïtat que tenen amb els consellers és així, el més important 
és que flueixi aquesta informació. Nosaltres ho desconeixem, perquè entendrà que no 
hi som presents a aquestes reunions i desconeixem aquest contacte, però ens alegrem 
que estiguin informats i que tinguin aquest coneixement de les demandes del Comú. 
També tornem a insistir amb la Cascada de Moles, ja que assíduament es veuen amb 
els consellers, doncs, tornin a posar a sobre de la taula la possibilitat de que aquella 
zona quedi una mica adequada. Coneixem per part del Conseller d’Obres, el Sr. Rafel 
Casal, que s’està mirant una mica que intentin arreglar la part aquella on va haver-hi 
una esllavissada, també aprofitar en que es faci que sigui un punt atractiu en quan baixa 
l’aigua. Mirem ja sigui des del Comú, amb els consellers, o internament que es faci 
quelcom, una mica és aquest l’esperit.  

El cònsol menor comenta que respecte a la Cascada de Moles ja han parlat moltes 
vegades i és un tema que ja s’ha realitzat via carta, i també se li va posar en coneixement 
al ministre actual. Vàrem anar els dos Cònsols i li vam exposar la situació, el ministre ho 
ha entès perfectament, hi ha una part que és competència de Govern i l’altra del Comú. 
Evidentment una sense l’altra no es pot fer, ho tenen present i veurem si aquesta situació 
es veu desbloquejada ràpidament. I crec que serà així, perquè el ministre va mostrar la 
voluntat de tirar endavant la millora d’aquesta zona. Tot el que són riscos és 
competència de Govern i tot el que és embelliment és competència nostra. Per tant, la 
decisió que es va prendre amb Govern és que nosaltres faríem el projecte de les 
proteccions i aquest estaria executat per Govern, i a partir d’aquí, una vegada fetes 
aquestes proteccions i que la zona fos segura el Comú faria la part d’embelliment de la 
zona que és la que li tocaria al ser competència comunal. No podem embellir fins que 
Govern no hagi executat les obres de seguretat d’aquella zona. Està en procés i 
segurament en els propers mesos tindrem una resposta al respecte.  

La consellera Cabot diu que seria de gran interès per part nostra que així sigui i que 
puguem estar informats, i a veure si abans de finals de mandat es pogués tancar algun 
acord d’aquest tipus com pot ser a dalt a la carretera de Montaup. 

El cònsol menor respon que això és el que estan intentant.   

El conseller Torres fa un incís i diu que ja fa 4 anys que va haver-hi la caiguda a la 
Cascada de Moles, està clar i ja s’ha explicat tot, s’ha enviat la carta, esperem que 
Govern pagui un tros, simplement.  
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No havent-hi res més a comentar al respecte, el cònsol menor dona per finalitzat aquest 
debat i es procedeix a la votació de les actes de Junta de Govern, les quals són totes 
aprovades per unanimitat. 

 
 
I atès que no hi ha més assumptes què tractar, el cònsol major dona per acabada la 
sessió a les 13.05 hores, de la qual s’estén aquesta acta per a la deguda constància de 
tot allò esdevingut. 
 
 
 
 
 
 
 
P.O. del Comú       
La secretària general   El cònsol major 
Meritxell Moya Delgado   Francesc Camp Torres 
 


